
 
Protokół Nr 40/10  

 
z posiedzenia komisji rewizyjnej  

dnia 23 czerwca   2010 r.  
odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201  

 
Rozpoczęcie posiedzenia godz. 8 00    
 Zakończenie posiedzenia godz.915     

 
Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Bronisław Jurec ,który 
powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu oraz  Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz , Zastępca Wójta Jerzy 
Makowski   i w części posiedzenia  Skarbnik Gminy Wiesława Łoch . 
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził, quorum przy którym 
komisja mogła  obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie .  
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie otrzymując 
materiały .   
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niżej :  
1.Zatwierdzenie porządku obrad 
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji  
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 25 czerwca  2010 r. 
4.Sprawy różne  
5.Zamknięcie posiedzenia komisji  
Ad.1 
Jak wyżej . 
Ad.2 
Protokół Nr 39/10 z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie bez 
odczytywania . 
Ad.3 
Przewodniczący komisji odczytał projekty uchwał przygotowane pod obrady 
najbliższej sesji , komisja je przeanalizowała , otrzymując odpowiedzi na pytania , 
uwagi czy wątpliwości i zaopiniowała jak niżej : 
-projekt  uchwały Nr XXXIX/311/10 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obejmującego  tereny w obrębie ewidencyjnym Lipnik  
Wójt Gminy przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały informując o wysokości 
zaproponowanej stawki odnośnie naliczenia jednorazowej opłaty z tytułu wzrostu wartości 
nieruchomości  w wysokości 15 % i o tym, iż zmiana dokonywana jest na koszt 
wnioskodawcy i że na tym  terenie  m.in. ma powstać galeria  handlowa.  
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .  
 - projekt uchwały  Nr XXXIX/312/10 w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości       
   Grzędzice -komisja  projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie  , 
-projekt  uchwały Nr XXXIX/313/10 zmieniający uchwałę w sprawie szczegółowych zasad 
udzielania i rozmiaru   zniżek dla nauczycieli , którym powierzono stanowisko kierownicze  
w szkołach oraz zasad zwalniania od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych -komisja  projekt 
uchwały zaopiniowała pozytywnie,  
-projekt uchwały Nr XXXIX/314/10  w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 
Stargard Szczeciński  do stowarzyszenia „ Stargardzka Organizacja Turystyczna „ 
Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały po wysłuchaniu uzasadnienia jakie 
przedstawił zastępca wójta . 
-projekt  uchwały Nr XXXIX/315/10 w sprawie zatwierdzenia projektów dofinansowanych 
przez Europejski Fundusz Społeczny- komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały , 
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- projekt uchwały Nr XXXXIX/316/10 w sprawie uchylenia uchwały upoważniającej 
Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy  Społecznej w Stargardzie Szczecińskim do 
podejmowania działań wobec dłużników alimentacyjnych – komisja  pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały ,   
- projekt  uchwały Nr XXXXIX/317/10  w sprawie uchylenia uchwały – komisja  
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,   
-projekt uchwały Nr XXXIX/318/10  w sprawie określenia zakresu i formy informacji o 
przebiegu wykonania budżetu  Gminy Stargard Szczeciński oraz informacji o przebiegu 
wykonania planu finansowego samorządowych   instytucji kultury za pierwsze półrocze 
roku budżetowego  
Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do w/w projektu uchwały . 
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie . 
Wracając do projektu uchwały Nr XXXIX/311/10 radny Edward Lutyński zapytał się jaki 
będzie koszt   gminy związany z uchwaleniem miejscowego planu dla tego terenu i tutaj 
Pani Mirosława Antczak jako kierownik referatu planowania przestrzennego  na podstawie 
dokumentów wymieniła  koszt związany z wykupem gruntu pod drogi w granicach 275 tys 
zł .  
Ad.4 
Radny Edward Lutyński poruszył następujące sprawy , a mianowicie :  
-sprawa pozostawionej od dłuższego czasu dziury w drodze przed sklepem przez    
 pracowników drogówki ,  
-sprawa odwodnienia przy posesji Pana Plichty , było już składana w tej sprawie pismo , 
-uruchomienie świetlicy na czas wakacji dla młodzieży , 
 
Wójt Gminy poinformował ,iż po zakończeniu remontu szkoły w Małkocinie jest zamiar 
odkupienia kontenera , w którym odbywały się zajęcia lekcyjne z przeznaczeniem na szatnię 
dla sportowców . 
Odnośnie odwodnienia terenu  koło posesji Pana  Plichty zastępca wójta wyjaśnił ,że w tej 
sprawie gmina zwróciła się do  Starostwo , bo rów jest w gestii zarządu Skarbu Państwa i 
gmina czeka na odpowiedź . 
Przewodniczący komisji zapytał się o termin  budowy chodnika   od Kluczewa poprzez 
Witkowo , okolice boiska Orlik i dalej . Wykonawca to Starostwo . 
Wójt odpowiedział ,że  nie może odpowiedzieć, bo nie zna dokładnego terminu . 
Radny Edward Lutyński – poinformował ,aby dopilnować odbioru chodnika  od krzyża w 
kierunku szkoły w Małkocinie , bo ENEA wymieniała kabel i po tych pracach na chodniku są 
nierówności tzw. „fale „  .  
Ad.5 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Bronisław Jurec 
podziękował wszystkim za udział i zamknął posiedzenie . 
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